淡江大學法律諮詢服務申請表
申請人姓名：_________________  單位（系級班別）：___________________
聯絡電話（手機）：____________  E-mail：_______________________
諮詢方式：□ 現場諮詢（需事先以書面申請，再安排適當之時間及地點）   □ E-mail

□我已閱讀且同意《學務處生輔組個資蒐集、處理及利用告知聲明》(已公告於生活輔導組網頁「個資蒐集聲明」專區) 申請人簽名：

	日期：    年    月    日                       編號：

	諮詢內容（申請者填寫）

	簡述諮詢內容：
特別聲明：□不願意公開  □願意公開（保密隱私部份，製成Q&A放置生輔組網頁供大家參考）

	律師（老師）建議

	律師（老師）簽名：_______________

	學校處置

	


備註：1、「法律諮詢服務申請表」請至學生事務處生活輔導組網頁下載。

2、填妥資料後，請E-mail至法律諮詢專用帳號（law@staff.tku.edu.tw）。
3.本表保存年限3年
TKU Law Consultation Service Application Form

Applicant Name：_________________ Department (Major): _________________
Phone（Cell）：____________  E-mail：_______________________
Consultation Method:□Onsite Consultation（After filling out this form a date and location can be arranged）□ E-mail Consultation 

□I have read and agree to the terms and conditions.(I hereby give permission to the Office of Student Affairs Guidance Section to handle my personal information as explained on the Guidance Section website.)：
	Date：    Y    M    D                         Reference Num：

	Content of Consultation（Applicant）

	Describe the purpose of desired consultation: 

Special Declaration：□Unwilling to Publicize  □ Willing to Publicize（Personal Details will be omitted, but circumstances maybe presented for Q & A evaluation purposes） 

	Lawyer（Teacher）Suggestions

	Lawyer（Teacher）Signature：_______________

	University Administration Only

	


Remarks：1、「Please download the TKU Law Consultation Service Application form at the Office of Academic Affairs Guidance Section website. 

2、After filling out this form, please send via email to：law@staff.tku.edu.tw。
3、This form will expire after three years. 

